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In 2019 is op het verzoek van het huis voor de Binnenstad (HvdB) en met groot draagvlak 
van haar achterban (onze binnenstad ondernemers) het Binnenstadsfonds ingevoerd. 

Het doel van het Binnenstadsfonds toentertijd was om ondernemersparticipatie 
structureel en gelijkwaardig te organiseren. Vóór de invoering van dit fonds was deze 
participatie afhankelijk van vrijblijvende bijdragen van individuele ondernemers en/of 
straatverenigingen.  Dit leidde echter tot  investeringsonzekerheid waardoor initiatieven 
niet structureel ontplooid worden.  Daarnaast had de invoering van het Binnenstadsfonds 
tot doel om de  financiële de slagkracht  van het HvdB te vergroten en daarmee zowel een 
consistente lijn als en kwaliteitsimpuls aan de werkzaamheden van het HvdB te geven. Uit 
de in opdracht van het Huis voor de Binnenstad uitgevoerde enquête onder de bijdragende 
binnenstadondernemers, blijkt dat deze doelstellingen gehaald zijn.

Samenvattend kan gesteld worden  dat sinds de invoering van het fonds er extra middelen 
gegenereerd worden zodat voor het Huis voor de Binnenstad:

• de liquiditeitspositie verbeterd, 
• er meer financiële slagkracht is,
• de representatiegraad toeneemt,
• de binnenstad in het algemeen sterker, beter en mooier wordt. 

Sinds de invoering van het Binnenstadsfonds is hierdoor ruim € 0,5 miljoen rechtstreeks in 
de binnenstad geïnvesteerd, deze middelen zijn door de binnenstadsondernemers zelf 
ingebracht en komen naast de middelen die we vanuit het publieke domein beschikbaar 
stellen. De daadwerkelijke meerwaarde ligt ongetwijfeld hoger wat ook bevestigd wordt 
door bezoekers die de binnenstad een hogere waardering gaven (bron: de laatst 
uitgevoerde stadscentrummonitor).
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Rond het invoeringstraject is aan uw Raad de toezegging gedaan dat u geïnformeerd wordt 
over de gehouden evaluatie en dat de feitelijke perceptiekosten (i.e. de kosten die we als 
gemeente maken om de uitvoerig van de regeling gestalte te geven) jaarlijks inzichtelijk 
worden gemaakt in de P&C cyclus (in de Voortgangsrapportage Subsidies). 
Deze kosten kunnen eventueel na 3 jaar na evaluatie worden bijgesteld. Deze kosten zijn 
weliswaar fors in relatie tot de opbrengsten, doch onderbouwd en inzichtelijk gemaakt in 
samenspraak met het huis voor de Binnenstad en het bureau gemeentebelastingen. 
Mede daarom is op verzoek van het HvdB besloten om met ingang van  2024 de 
heffingstarieven jaarlijks met 10% te verhogen.

Recentelijk is de evaluatie van het Binnenstadsfonds in opdracht van het HvdB afgerond 
waarbij 77% van de respondenten voor continuering heeft gestemd. 
Ons College heeft de aanbevelingen uit het onderzoeksrapport overgenomen en  naar 
aanleiding van de evaluatie besloten dat de doelstellingen van het fonds gehaald
de doelstellingen van het fonds gehaald zijn. Het fonds en haar heffingsmethodiek wordt 
dan ook voor minimaal 4 jaar gecontinueerd.

In de bijlage treft u de evaluatie aan.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen

A.P.W. van de Klift H.M.F. Bruls
gemeentesecretaris burgemeester
 


